
OBR-03.0012.1.4.1.2021 

Protokół Nr 40/2021 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

                                              Rady Miasta Krakowa 

                odbytego w dniu 25 stycznia 2021 roku 

 w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa  w trybie stacjonarno-zdalnym   

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz inni  zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Porządek posiedzenia Komisji został uzupełniony o pkt. dot. Zaopiniowania projektu uchwały   

zmieniający uchwałę Nr XXXVII/965/20 w sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji 

celowej na zadania służące ochronie zasobów wodnych w ramach krakowskiej mikroretencji 

wód opadowych i roztopowych (druk nr 1651). 

W głosowaniu 14 gł. „za”, przy 0 przeciw, 0 wstrzymujących się porządek posiedzenia został 

uzupełniony o ww. punkt.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat budowy nowych linii 

tramwajowych.  

2. Przyjęcie  planu pracy Komisji na 2021 rok. 

3. Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji na 2021 rok. 

4. Zaopiniowania projektu uchwały   zmieniający uchwałę Nr XXXVII/965/20 w 

sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na zadania służące ochronie 

zasobów wodnych w ramach krakowskiej mikroretencji wód opadowych i 

roztopowych (druk nr 1651). 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

    

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat budowy nowych linii tramwajowych.  

 

Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat budowy nowych linii tramwajowych  

przedstawili Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta, Ewa Bielas – Zastępca Dyrektora 

Wydziału Gospodarki Komunalnej oraz  Łukasz Szewczyk -  Dyrektor Zarządu Inwestycji 

Miejskich.  

W dyskusji udział wzięli: Michał Starobrat, Jacek Bednarz, Łukasz Sęk, Artur Buszek, Grażyna 

Fijałkowska, Józef Jałocha, Teodozja Maliszewska, Stanisław Moryc. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Andrzej Kulig, Łukasz Szewczyk i Janusz 

Zagórski  - Kierownik Działu ds. Inwestycji Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

 

Ad.2 

Przyjęcie  planu pracy Komisji na 2021 rok. 

Komisja  głosując 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęła 

plan pracy Komisji na 2021 rok. 



 

Ad.3 

Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji na 2021 rok. 

 

Komisja głosując 16 głosami „za” przy 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  przyjęła 

harmonogram Komisji na 2021 rok. 

 

Ad.4  

Zaopiniowania projektu uchwały   zmieniający uchwałę Nr XXXVII/965/20 w sprawie 

zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na zadania służące ochronie zasobów 

wodnych w ramach krakowskiej mikroretencji wód opadowych i roztopowych (druk nr 

1651). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania 

Środowiska. 

Głos w dyskusji zabrał Józef Jałocha. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie pozytywną opinię do projektu. 

Komisja w obecności 15 członków Komisji, 14  głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  

przy 0 głosach „przeciw”, 1  głosie „wstrzymującym się”    pozytywnie  zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXVII/965/20 w sprawie zasad udzielania i rozliczania 

dotacji celowej na zadania służące ochronie zasobów wodnych w ramach krakowskiej 

mikroretencji wód opadowych i roztopowych (druk nr 1651). 

(Opinia Nr 112/2021  z 25 stycznia  2021r.) 

  

Ad.5 

Sprawy bieżące. 

 

Łukasz Sęk poprosił o wprowadzenie pod obrady komisji tematu dot. Informacji na temat 

wypożyczenia rowerów miejskich. 

 

 

Ad.6 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

          

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

15.50 zamknął posiedzenie. 

 

 

  

    Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                              Jacek Bednarz 

    

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


